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PROTOKÓŁ nr XXIV 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 
odbytego w dniu 20 maja 2021 r. 

Miejsce obrad – Świetlica Wiejska w Osieku godz. 1700 

 
W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Uwag nie wniesiono. Przeprowadzono głosowanie 
w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  -              13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   1 radnych 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr XXIII z dnia 25 marca 2021 r. został przyjęty większością głosów. 
 
Do obrad dołączyła radna Wioleta Komorowska. 
 
Ad.2 Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej za 2020 rok dla gminy Osiek. 
 
Przewodnicząca Teresa Eggert przedstawiła sprawozdanie z zasobów pomocy społecznej za 2020 r. 
Uwag nie wniesiono. Komisja Infrastruktury Społecznej jest za przyjęciem uchwały.  
 
Radny Jerzy Kłos zadał pytanie o preliminarz wydatków w punkcie usuwania szkód klęsk żywiołowych. 
Odpowiedzi udzieliła Radna Teresa Eggert – kwota jest zakładana w budżecie na wypadek zdarzeń. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem oceny głosowało:     - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   1 radnych  
 
Ocena została przyjęta większością głosów. 
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Ad.3 Przyjęcie informacji o przygotowaniu do sezonu letniego. 
 
Przewodnicząca Teresa Eggert przedstawiła sprawozdanie z przygotowania do sezonu letniego. 
 
Radny Jerzy Klos stwierdził, że ze względu na pandemię covid zrezygnowano z organizacji festynów, 
co jest przedwczesne, skoro jarmark może się odbyć. 
 
Radny Leszek Waliński zadał pytanie, czy plaża przy jez. Tuszynek jest udostępniona do kąpieli. 
Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Wojciech Śliwiński – jest to jezioro bezodpływowe i nie 
udostępnione do kąpieli. Stanowisko potwierdził Jerzy Kłos oraz Radna Powiatu Stanisława Kurowska. 
Radna Teresa Eggert dodała, że fundusze nie wykorzystane na imprezy okolicznościowe mogą być 
później wykorzystane na inne cele. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Infrastruktury Społecznej jest za przyjęciem uchwały. Przewodniczący 
zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem informacji głosowało:                 -  12 radnych 
Przeciw:     -    0 radnych 
Wstrzymało się:    -    2 radnych  
 
Informacja została przyjęta większością głosów 
 
Ad.4 Przyjęcie informacji z przebiegu zimowego utrzymania dróg. 
 
Informację z przebiegu zimowego utrzymania dróg przedstawił Wójt Janusz Kaczyński. 
Przewodnicząca Teresa Eggert zwróciła uwagę, by odśnieżanie nie było wykonywane zbyt późno, po 
rozpoczęciu ruchu drogowego. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Infrastruktury Społecznej jest za przyjęciem uchwały. Przewodniczący 
zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem informacji głosowało:                 -  14 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Informacja została przyjęta większością jednogłośnie. 
 
Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 
 
Radny Jerzy Kłos przedstawił zmiany w budżecie. Uwag nie wniesiono. Komisja Budżetu i Rozwoju 
Gospodarczego jest za przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:                 -  14 radnych 
Przeciw:     -    0 radnych 
Wstrzymało się:    -    0 radnych  
 
Uchwała nr XXIV/155/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF. 
 
Radny Jerzy Kłos przedstawił zmiany w budżecie. Uwag nie wniesiono. Komisja Budżetu i Rozwoju 
Gospodarczego jest za przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:                 - 14 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXIV/156/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.7 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie o czas dzierżawy gruntu przy jez. Kałębie i opłaty – odpowiedzi 
udzielił Wójt Janusz Kaczyński – czas dzierżawy to 10 lat i nie jest zwolniony z opłat zgodnie z decyzją 
Rady Gminy Osiek. 
Radny Jerzy Kłos zadała pytanie o progi zwalniające we wsi Wycinki i ich oznakowania - odpowiedzi 
udzielił Wójt Janusz Kaczyński – oznakowanie będzie uzupełnione. 
Radny Marek Derda stwierdził, że progi zwalniające we wsi Wycinki są źle wyprofilowane - 
odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – przy wymianie płyt zostanie to skorygowane.. 
 
Ad.8 Wolne wnioski. 
Radna Teresa Eggert poprosiła o dostarczenie worków na surowce do wsi Wierzbiny. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie czy coś już wiadomo o wodociągu we wsi Wierzbiny  – odpowiedzi 
udzielił Wójt Janusz Kaczyński – na razie brak decyzji ze strony Miasta Skórcz. 
Radna Beata Szeible poprosiła o wycięcie krzaków przy drodze powiatowej Jaszczerek – Kopytkowo. 
Radna Powiatu Stanisława Kurowska poinformowała, że zgłosi problem w Rejonie Dróg Powiatowych. 
Radna Alicja Ciarkowska zadała pytanie o naprawę drogi Osiek – Wierzbiny. Radna Powiatu Stanisława 
Kurowska poinformowała, że w przypadku remontu drogi Jaszczerek – Kopytkowo wniosek odpadł w 
2 etapie wnioskowania. W tym roku będą wykonywane tam remonty bieżące. Także remonty będą 
wykonane na drodze Osiek – Wierzbiny. 
 
Radna Powiatu Stanisława Kurowska przedstawiła sprawy bieżące z naszego powiatu i gminy. 
Radna Teresa Eggert podziękowała za zaangażowanie Radnej Stanisławy Kurowskiej w działaniach 
na rzecz naszej gminy. 
Sołtys Grażyna Bukowska zadała pytanie o prace remontowe w budynku byłej szkoły, poprosiła o 
obcięcie gałęzi z zagrażających drzew i utwardzenie wjazdu na nowe działki. Odpowiedzi udzielił 
Przewodniczący Wojciech Śliwiński – pytania i wnioski zostaną przekazane do Wójta. 
 
Ad.9 Zakończenie obrad. 
 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:21 
 
  
 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy: 

 Joanna Chabowska Wojciech Śliwiński 


